
Per mail ontvangen d.d. 15 december 2020

Beste Raadscommissie Ruimtelijk en economisch domein,

Ik spreek uit naam van :

Graafland Buxus bv
Loeteweg 4/b (kwekerij 2.5 ha) en Burgemeester Smitweg 6 ( handelsbedrijf + kwekerij 2.5 Ha )

Wij wonen en werken in het gebied Hazerswoude dorp en Boskoop.

De optie om de Loeteweg een aanrijroute te maken voor een aansluiting Noord - Zuid Alphen aan 
de Rijn, via het Jagerspad ben ik echt heel erg van geschrokken. Waarom dit werk, woon recreatie 
gebied slopen voor 250 % toename verkeer wat hier niks te zoeken heeft. Ik vraag me ook echt af 
of we al dat verkeer moeten faciliteren met asfalt!! We gaan anders werken, 30 % minder werken 
op het bedrijf. Moet openbaar vervoer ( autonoom vervoer ) niet de toekomst hebben.

Wat zie ik:
* Greenport Boskoop / Sijs makelaardij >2014 heb ik land gekocht 2 percelen aan de Loeteweg.
Bestemming korte zuid kant Loeteweg 1 > wonen 
Bestemming Noord kant > sierteelt
Verkeersluwe weg
Er zijn nu verschillende woongebieden ontstaan in samenwerking met de Greenport Boskoop om 
zodoende het kwekers gedeelte en wonen samen te laten gaan.
Hier is heel veel geld in gepompt om de Parklaan te ontlasten en de verlengde roemer aan te leggen, 
check Hr Henk vd Smit en Rene vd Sijs. Die zijn nog steeds bezig om de sierteelt te groeperen en 
gebruiken korte Loete als uitvalsbasis. Met andere woorden je breekt in op een proces wat al heel 
veel geld heeft gekost. 
* Recreatie en Corona, er wordt hier heel veel gebruik gemaakt van de recreatie met Het zaanse 
rietveld, vaardorp Rietveld en prachtige kwekerijen.  Waarom juist niet meer groen ipv meer 
verkeer! 
* Het buurtschap de Loete is een hechte buurtschap met een Burgemeester en eigen muziek band.
* 'de piskade' wordt zeer veel gebruikt tijdens deze tijden voor recreatie, is onlangs nog opgeknapt. 
Deze houdt 2 polders apart, ook zit hier de water inlaat of uitlaat. Het polderbeheer.
*  de traditionele Loete Brug' is dit jaar nog compleet gerestaureerd in oude stijl om het buurtschap 
nog maar eens te benadrukken. Hij is niet meer in werking, toch opgeknapt dat zegt toch wel wat!
* De loeteweg is onlangs opgeknapt en bewust op 5 meter breed gehouden omdat er simpelweg niet 
meer ruimte is en vooral omdat er andere wegen als dijkgraafweg, Roemer, laag boskoop zijn 
aangewezen als doorgaande wegen. De Loeteweg is verkeersluw met zelfs beperkingen voor 
vrachtverkeer. De bewoners en kwekers hebben het goed samen hier. De werkzaamheden zijn 
werkelijk net klaar!!! Gaan we toch niet opnieuw beginnen!
De veiligheid voor recreanten is nu voldoende al zijn er op de kruising Loeteweg, Roemer en 
Dijkgraafweg al verschillende fietsers aangereden omdat bestuurders van gemotoriseerd verkeer 
geen rekening houden met recreanten.
* Behoefte kwekers ontsluiting is niet noord zuid, juist oost west!

Wat hebben we nu : een werkelijk waar prachtige klassieke buurtschap met het gevoel van kwekers, 
boerderijen en natuur. Aangesloten op natuurgebieden en mogelijkheden via de sluis tot groot 
water. Onvoorstelbaar mooi hier.
Een goede verbinding van het kwekers gebied vanwege de nieuwe verlengde Roemer (Dijkgraafweg).



In het algemeen vraag ik me af of er echt zoveel asfalt moet komen voor gemotoriseerd verkeer.
Ik zie andere prioriteiten 
* Groen Groen Groene hart. De vraag naar planten is nog nooit zo hoog geweest. Wij zijn een kweker 
gebied stimuleer de kwekers in combinatie met de natuurgebieden rietveld en prachtige buurt als 
Loeteweg.
* Vaarroutes recreatief, kano, rondvaarten, zwemvijver etc
* Veilig fietsen voor schoolkinderen, racefietsers, elektrisch fietsende ouderen. Maak de Loete een 
fietsroute! Geen gemotoriseerd verkeer uitgezonderd bestemmingsverkeer.
* Goed openbaar vervoer Hazerswoude ( we kunnen niet eens naar Rotterdam vanuit hazerswoude 
moet je altijd naar Leiden of Gouda voor een goede aansluiting)
* Voor kwekers via van Itc terrein naar de Insteek (Itc, Laag boskoop, Jagerspad, tunnel,  Insteek voor 
oost west verbinding alleen ten behoeve van de kwekers)

Het resultaat moet zijn goede werk en woonomgeving, dat we maar blijven faciliteren van 
gemotoriseerd verkeer maakt dat we er steeds meer van krijgen.

Voor eventuele vragen of onduidelijkheden hoor ik u graag.

Met vriendelijke groeten, Maarten Graafland


